
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE
DISTRICTE  MARÍTIM  EL DIA 30 D’OCTUBRE DE 2017

NÚM. i Classe de Sessió: 09/2017. Ordinària.

Dia i hora: 30/10/2017 19:30h

ASSISTENTS:

PRESIDENT

D. RAFAEL SIMÓ SANCHO Grup  Municipal  PSOE

VOCALS

Veïns Designats pels Grups Polítics

D. LUIS CARLOS SOSA LLUNA Grup Municipal  PP

SRA. LIDON RIBERA SORIANO Grup Municipal PSOE

Representants d’Associacions de Veïns

D. JOSE CARLOS MES AA.VV. MERIDIÀ

D. CLEMENTE MIRO PONS AA.VV. EL PINAR

Representants d’Associacions Sectorials

D. ANTONIA MIRALLES CUMBA A.C. UNIÓ MUSICAL DEL GRAU

SECRETARI

D. ROMAN SIMO GOMEZ

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:   SR. ANDRES J. CARRILLO VALLS (A.C. SCOUT),SRA.
TICA PALAU  (AA.VV.  EL  FARO),  SRA.  ALICIA  BRANCAL  MAS  (Compromís),  DÑA  ALBA
BELTRAN MIR (AMPA),  EVA FORES CASTELL (CseM) y SRA. CRISTINA GABARDA ORTIN
(Ciudadanos).

NO ASSISTIXEN: 
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Orde del dia. 

1º.- Aprovació si és procedent de l’acta  de la Junta de Districte Marítim celebrada el dia
25 de juliol de 2017.

 2n.- Millores horts escolars. 

  3er.- Mural IES Miquel Peris. 

  4t.- Millora pati Escola Infantil 

  5é.- Millores en el C.C. la Marina

  6é- Activitats Hallowen. 

  7é.- Transport Escolar. 

  8é. - Precs i Preguntes

En La Sala d’Actes de la Tinença Alcaldia del Grau de Castelló sent les  19:30 del dia 30
d’octubre de 2017 sota la presidència de l’Exm. Senyor Tinent d’Alcalde,  Rafael Simó Sancho,
es reunixen l@s sr@s mencionats a fi de constituir  sessió ordinària de la  Junta Municipal de
Districte Marítim, comptant amb la meua assistència com a Secretari Delegat de la Junta per a
donar fe de l’acte.

Comprovat  el  quòrum d’assistència per  la Presidència es procedix  a iniciar  la sessió
passant a tractar els punts inclosos en l’orde del dia. 

1.- APROVACIÓ SI ÉS PROCEDENT DE l’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE
DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL DIA  25 DE JULIOL DE 2017

El Sr. President,  va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer a l’acta de
la sessió ordinària celebrada el passat 25  de juliol de 2017. No havent-hi cap objecció s’aprova
per unanimitat. 

2.- MILLORES HORTS ESCOLARS.

El Sr. President  va comentar amb els presents que els col·legis del Grau van sol·licitar
ajuda  a la Junta de Districte per a cobrir les seues necessitats amb els horts escolars. Aquestes
necessitats eren de diversa índole; en uns casos com el del CEIP L’ILLA se’ls ha fet un hort nou,
en altres com en el cas del CEIP la Marina o el CEIP La El Pinar,  se’ls han proporcionat els
materials que han sol·licitat, i en el cas del CEIP Elcano, plantes i llavors. 

El  Sr. President va passar als assistents una còpia dels  pressupostos detallats amb el
cost  de  parcial  i  total,  afegint  que  s’havia  abonat  mitjançant  el  contracte  de  manteniment  de
jardineria existent, i amb l’ajuda puntual dels operaris de les Brigades Municipals. Va comentar
que el pressupost mes elevat era el del CEIP L’ILLA, pel fet que per a fer l’hort – ja que no tenien -
, s’havien hagut d’extraure dos soques i canviar de lloc les jardineres.

El  Sr. President va afegir que des de la Tinència d’Alcaldia estaven mes que contents
d’ajudar  als  col·legis  sempre  que  es  poguera,  i  sobretot  amb  iniciatives  com aquestes,  que
estaven integrant-se en el sistema educatiu i en la totalitat dels casos funcionaven molt bé.
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3.- MURAL IES MIQUEL PERIS.

El  Sr. President va explicar als membres de la Junta, que el personal docent de l’IES
Miquel Peris, - concretament la idea va partir d’un dels professors de plàstica que es va oferir a
portar-la a la pràctica junt amb alguns dels seus alumnes – es va pensar que seriosa bonic pintar
un mural en una paret que tenien lliure, i davant de la falta de recursos propis van sol·licitar ajuda
de la Junta de Districte. Gràcies a les Brigades Municipals, s'els va proporcionar un bastida. A
més, també es van proporcionar els materials que van demanar per a la realització del mural –
pintura, brotxes, corrons...etc - , que es van finançar de la partida pressupostària que hi havia ja
habilitada a aqueixos efectes amb motiu del Projecte Pintaescola.

 

4.- MILLORA PATI ESCOLA INFANTIL

El  Sr. President  informe els  presents que també en el pati de l’E.I. “Mar de Somnis”
tenien un problema, consistent en la desafortunada col·locació d’unes plaques metàl·liques per a
evitar l’alçament d’una moqueta que cap a les vegades de gespa artificial. Pel fet que davall de la
moqueta no s’havia  hormigonado, si no que continuava havent-hi terra, per  la qual cosa creixia
l’herba i feia que s’alçara. Per a evitar açò, havien col·locat unes planxes metàl·liques, que tenien
un tall tallant i eren perilloses per als xiquets ja que entre les planxes i el sòl cabia perfectament el
dit d’un va criar, la qual cosa podia causar lesions.

Va  afegir  que  la  dita  millora  també  s’havia  dut  a  terme  gràcies  al  contracte  de
manteniment de jardineria, i que estava detallada en el mateix document que les millores dels
col·legis. I que a més, quan la tècnic de l’empresa havia anat A Escola Infantil a valorar la millora,
havia observat  que l’arenera per als beus no complia la normativa establida, per  la qual cosa
s’havia substituït l’arena per gespa artificial.

5.- MILLORES CENTRE CULTURAL LA MARINA

El Sr. President va comentar als presents que s’anaven a realitzar diverses millores en
el C.C. “la Marina”,  i  els va passar alguns  pressupostos estimatius,  ja que alguns no estaven
encara adjudicats.  Pas a enumerar-les dient  que s’anava a millorar  el  sistema de so amb la
compra de nous micròfons, s’anava a implementar un sistema audiovisual compost d’un projector i
una pantalla, a instal·lar estores en la Sala de Reunions, en el Hall i en la Sales 4 i 5. Finalment va
afegir que aquestes sales (4 i 5) estaven dividides per un barandat, el qual s’anava a derrocar per
a instal·lar en el seu lloc una porta cremallera, de manera que si en alguna ocasió les activitats de
ball i gimnàstica que es realitzaven en les dites sales requerien d’un espai major, es podria obrir la
porta que les separava i comptar amb tot l’espai. A més, s’anaven a instal·lar espills en 3 de les 4
parets per a millorar la realització de les dites activitats. En total, la inversió a realitzar seria d’uns
18,000€ I.V.A. inclòs, aproximadament.

El Sr. President va afegir que tot allò que no es poguera finançar des dels contractes de
manteniment de l’ajuntament i que tampoc pogueren realitzar per les Brigades Municipals, seriosa
dut a terme per empreses del barri.

6.- ACTIVITATS HALLOWEEN.

El  Sr. President va informar de que s’anaven a realitzar uns tallers per a xiquets en el
Casal  Jove  patrocinats  per  la  Regidoria  de  Joventut,  per  a  donar  un  poquet  d’ambient  a  la
festivitat d’Halloween. Va comentar que s’havia realitzat un dissabte passat i s’anaven a realitzar
dos mas, el dia 30 i 31.

7.- TRANSPORT ESCOLAR

El Sr. President va explicar als membres de la Junta que s’anava a repetir la  inciativa
realitzada des de la Tinència d’Alcaldia el passat any, consistent a finançar als col·legis del Grau
majors de 7 anys, 4 viatges en el TRAM per a facilitar que es pogueren realitzar excursions a
Castelló sense cost per al col·legi a més d’educar als xiquets en la utilització del transport públic.
Els dits viatges s’abonaven a la companyia d’autobusos, la qual facilitava unes targetes amb el
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nombre  de  viatges  contractats,  que  s’entregaven  als  col·legis  perquè  les  usaren  quan  ho
necessitaren.

8- PRECS I PREGUNTES

Aprofitant el torn de precs i preguntes el Sr. President  va donar dues notícies que no
estaven en l’orde del dia.

La primera  va ser anunciar que  aquest fi d’any també hi hauria celebració en el Grau,
amb carpa inclosa.  Va comentar  que en la pròxima Junta concretaria  mes, i  va avançar  que
segurament se substituiria l’actuació dels DJ’s  per una orquestra i que estaven remenant la idea
que haguera “tardeo”. Va afegir que per descomptat hi hauria alguna activitat en els moments
previs – i durant – les campanades, però que encara no estava definit.

La segona notícia va consistir a anunciar les inversions sostenibles aprovades en l’últim
ple i  que es duran  a terme durant  el  2018,  concretament  les  3  que afecten el  Grau,  i  que
significaren una inversió de mes de 1.200.000€:

1. Canvi gespa i millora vestuaris Javier Marquina: es va proposar en els Pressupostos
Participatius  i  no  va  entrar,  però  després  d’examinar  les  instal·lacions  els  tècnics
municipals es va decidir que era necessari realitzar-la perquè estava molt deteriorat, tant
la gespa com els vestuaris. 300,000€

2. Millora bombament Planetari: fa molt de temps que necessitava ser renovat. 115,000€

3. 2ª  Part Millora Séquia  l’Obra: Instal·lació de dues bombes mes per a les quals ja
s’havia realitzat una preinstal·lació en la primera part de la millora, l’any anterior. Amb
açò es guanyarà en capacitat de traga, la qual cosa junt amb l’obra que es realitzarà en
la Séquia la Ratlla consistent a connectar-la, des del Cmno la Hípica amb la Séquia de
l’Obra per a intentar impedir o almenys atenuar les inundacions que es produïxen en la
dita zona a causa del desnivell existent entre una part d’aquest camí – la pertanyent a
Castelló – i l’altra que es troba mes elevada – pertanyent a Benicassim -. Va afegir que
des de l’Ajuntament  de Castelló s’estava planificant  junt  amb l’Aj  de Benicassim una
urbanització de la zona per a deixar-la en condicions,  impedir el dit desnivell i reduir
encara mes les inundacions. Va finalitzar dient que els tècnics del PATRICOVA havien
informat de que no es podia fer ja  res mes per  a guanyar capacitat  d’alleugeriment.
800,000€

El Sr. Miró es va queixar també de que els treballadors de FACSA seguien sense retirar
les tanques que havien deixat en la Pza Tabaleters.

El  Sr.  Secretari  va  contestar que  s’havia  realitzat  a  FACSA la  petició  a  través  de
brigades, però que es reiteraria.

El Sr. Miró va recordar al Sr. President que feia ja un any del fi de les obres en el Carrer
Dolçainers i no s’havien esmenat les deficiències.

El Sr. President va dir que si des de les Brigades no es podia solucionar, l’any que ve es
realitzarien les reparacions amb càrrec al nou pressupost.

El Sr. Miró es va queixar finalment de les males olors que havien en la zona del Javier
Marquina i va comentar que van començar a percebre les dits olors des que es va realitzar l’obra
del Pàrquing de Caravanes.

El Sr. President va comentar que es passaria nota als serveis d’enginyeria.

El Sr. Carrillo, va comentar que alguns veïns li havien comentat que l’entrada del Cmno.
Extramurs Ponent necessitava un reterraplene.

Va  contestar  el  Sr.  Secretari que  es  comunicaria  a  l’Encarregat  d’Asfaltat  de  les
Brigades  Municipals.

El  Sr. Mes va preguntar si  el mur que s’havia realitzat en el  Cmno Fileta s’anava a
allargar.

Va contestar el Sr. President que s’informaria.

El Sr. Mes va preguntar si els terrenys on es trobava ubicat l’actual Aeròdrom s’anaven
a dedicar a un altre fi.
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Va contestar el Sr. President que l’equip de govern no tenia cap pla en aqueix sentit, i
que l’única actuació pensada estava dirigida a establir un contracte de concessió en condicions.

El Sr. Sosa va presentar a la Presidència de la Junta una llista de qüestions:

1. Falta de papereres en els carrers adjacents a Av. Serrano Lloberes.

Va contestar  el  Sr.  President  que  abans  del  pròxim  1  de  desembre  s’anaven  a
instal·lar  mes  de  60  papereres  en  el  Grau  i  que  avisarien  a  l’empresa  que  de
col·locaren sobretot en la dita zona.

2. Males olors en C/Mascarat i Cmno. La Plana.

Va contestar el Sr. President que es comuicaría a Enginyeria.

3. Brutícia dels contenidors de la C/Canalets.

Va  contestar  el  Sr.  Secretari  que  s’avisaria  a  l’empresa  adjudicatària  perquè
intensificara la neteja.

4. Petició d’Agarres-vos Adaptats en les principals zones d’afluència  del  Grau,
igual que en la zona lúdica de Port Tarongina.

Va contestar el Sr. President que creia que en la zona lúdica no hi havia ni tan sols
neteges públiques oberts, i que encara que en la zona del Parc Litoral i Ferrandis
Salvador si s’havien instal·lat diversos, no creia que en el nucli urbà es necessitaren.

5. Il·luminació insuficient en Buenavista, Sebastián Elcano i Av. Sant Pere.

Va contestar el Sr. President que encara que l’actual il·luminació  complia amb els
mínims  establits  en  la  normativa  però  que  estava  previst  que  es  millorara
pròximament.

6. Situació del  número de parades existents en el Mercat de Sant Pere y posible
projecte d’us alternatiu.

Va contestar  el  Sr.  President  que  quan ells  van  accedir  al  govern  quedaven  3  i
actualment  cap.  En quan al  projecte  alternatiu,  va  contestar  el  Sr.  President  que
encara no s’havia pres cap decisió.

7. Calendari de poda de palmeres del Districte Marítimament i concretament de
l’Av. Sant Pere.

Va contestar que la dita pregunta s’havia contestat al seu grup polític en la Comissió
de Drets i Serveis.

8. Consultar com es controla l’estacionament en el Pàrquing d’Autocaravanes.

Va contestar el Sr. President que ho controla la Policia Local fent complir la normativa
de la DGT i que no hi havia encara normativa explicita d’estacionament per a aquests
pàrquings, igual que no n’hi ha parar la resta de vehicles en el Parc Litoral.

9. Data de licitació de la gestió del  mencionat Pàrquing

Va contestar el Sr. President que la idea de l’equip de govern era no extarnalizar cap
servei si podia evitar-se.

I sent els 21:00h de la data indicada en l’encapçalament, per no haver-hi mes assumptes
que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot  això, com a Secretari  done fe i,  perquè
conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President de la Junta Municipal de Districte.
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